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Van het bestuur:  
 
Op woensdag 10 november 2021 zagen we elkaar weer bij de eetbijeenkomst in 
Restaurant de Boschvijver.  
 
Locatie: Restaurant De Boschvijver, Adres J.C. Wilslaan 25 te Apeldoorn  
 
Start: 18.45 u.                     
 

   
 
Er was voor deze vergadering op voorhand geen agenda beschikbaar. 
 
 
 
 
Eetbijeenkomst 13 oktober 2021 
 
Eindelijk 
Zoals Vera Lynn het al zo mooi verwoordde: we’ll meet again, maar dat was voor jullie tijd. 
Op 13 oktober hadden we weer een bijeenkomst in de Boschvijver. Onze enige echte huidige 
president was aanwezig en dat was fijn. In haar voorwoord bedankte zij Bart voor zijn inbreng, 
gedurende de tijd dat ze op “wereldreis” was. 
 
Benno en Reinier kregen een chevron, welke te klein was om opgespeld te worden. Maar evengoed 
waren zij reeds 45 jaar lid van Appelthorn. Het oprichtingsjaar van Appelthorn was 1976. In dat jaar is 
er redelijk veel gebeurd, hoewel de oprichting van onze club uiteraard het hoogtepunt was, als je het 
met de andere gebeurtenissen vergelijkt. 
 

Afmelden voor bijeenkomsten bij: Anita 
E-mail: 'Info_Suaze' <anita@suaze.nl> 
Telefoon/sms : 06 -12202858   
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Het verslag van de notulen over 14 mei werd goedgekeurd, waardoor Antoine weer een puike avond 
beleefde. Zelfs de balans en verlies en winstrekening en de begroting ging zonder vragen en 
opmerkingen langs ons heen. Antoine mag nog een jaar penningmeester blijven en dit werd mede 
veroorzaakt doordat de kascommissie geen echte tekortkomingen had gesignaleerd en we werden 
geconfronteerd met een batig saldo van € 607,00 
Het verslag van de kascommissie werd voorgedragen door Joris en dat is toch ook niet de eerste de 
beste. Toch moet Joris aftreden en hij wordt opgevolgd door Hans de Rooij, die nu zijn 
Praktijkdiploma Boekhouden gaat halen als het lukt. 
 
Het lustrumjaar 2021 is niet gevierd maar wordt ingehaald in 2022 en dan wordt er echt uitgepakt. 
De 4de woensdag in oktober gaan we een bezoek afleggen bij de brouwerij “de Veluwse Schavuyt”. 
Dat wordt zeker een feest, dus zorg voor een goede dorst. 
 
De flessenaktie en wijnaktie hebben opgeleverd € 1.241,79 maar we zullen naar het goede doel          
€ 1.500, overmaken, want gezichtsverlies willen we niet hebben. 
Bij de rondvraag roerde zich Fred Huijzer met de vraag of wij wel alle activiteiten van de Lions 
overnamen en bespraken, maar hij kreeg daarvoor geen medestanders. 
Hugo kreeg wel medestanders met zijn opmerking om in november weer een Golf en Klootschiet 
zondag vast te stellen met als afsluiting een diner.  
 
Toen was het tijd voor Flip Kips om een toelichting te geven over de buitenruimte van het IC in het 
Apeldoorns Gelre Ziekenhuis. 
 
De consumpties werden deze keer betaald door het bestuur en Erik, waarvoor onze dank. 
 
T.t.H. 
 
 
 
Flip Kips 
 
Na afloop van de bijeenkomst op 13 oktober gaf Flip Kips nog een toelichting over de gang van zaken 
over de buitenruimte van het IC bij het Gelre ziekenhuis. Tot nu toe is er € 250.000 opgehaald en 
men moet nog € 150.000 bij elkaar sprokkelen om het bedrag van € 400.000 te behalen, dat nodig is 
om de verbouwing te kunnen verrichten. 
 
Flip Kips is lid van de Kiwanis Apeldoorn (een mannenclub) en tevens is hij voorzitter van de ISA. Dus 
wel een heel belangrijk figuur. Alle serviceclubs in Apeldoorn welke lid zijn van ISA doen mee aan de 
fundraising.  
 
Flip benadrukte dat er echt een grote behoefte is aan een buitenruimte voor het IC, want je zult 
maar een behoorlijke tijd vertoeven op het IC en daarna geen enkele mogelijkheid hebben om even 
frisse lucht in te ademen. Tevens attendeerde hij ons op de mogelijkheid om hand en spandiensten 
te verlenen bij de bouw van de buitenruimte. Het onderhoud van de ruimte gebeurt door het 
ziekenhuis, dus daar hebben we geen bemoeienis mee. 
Als klap op de vuurpijl had hij 38 flessen lijfolie bij zich, die g 
eheel gratis waren qua inkoop en kosten, maar werden verkocht voor € 24,95 per fles van 500cc. Wij 
lieten ons niet kennen en nadat Flip aanstalten maakte te vertrekken waren alle flessen gekocht door 
de leden. 
Waarvoor hulde. Toch weer een opbrengst van € 948,00 voor het goede doel. 
 
Flip werd bedankt voor zijn duidelijke uiteenzetting en kreeg een drankje aangeboden door Erik.  
 
T.t.H. 
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Bericht van de Sportcommissie 
  
Het gaat door!!! Golf , Klootschieten en diner op de Scherpenbergh. 28-11-21. 
  
Tot nu toe hebben we al:         13 aanmeldingen voor het Klootschieten  
                                            16 aanmeldingen voor de 9 hols golf 
                                            30 aanmeldingen voor het diner 
  
We kunnen nog wel enkele aanmeldingen erbij verwerken, maar dan moet je wel snel zijn. 
Er worden bindende afspraken gemaakt met de golfclub en het restaurant. 
Afzeggen, ook op het laatste moment, is geen optie. 
Op dit moment wordt er onderhandeld over de kosten. Zodra hier meer over bekend is, wordt dit 
uiteraard met eenieder gecommuniceerd. 
Dan komen we ook met een definitief programma met tijden. 
Opzet:  
Ontvangst met koffie en taart (als lunch) 
Start met golf, parallel met de start van het klootschieten. 
Binnenkomst met borrel 
Diner 
  
De Sportcommissie  
Hugo Bolhuis 
Ton van Exel 
Benno Bieringa 
 
--------------- 
  
 
PROFICIAT…. 
 

 

    
 
 
 
Alle jarigen, 
jubilarissen en 
ieder die wat te 
vieren heeft 
worden van harte 
gefeliciteerd  ! 
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